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ZPRÁVY Z MĚSTYSE 
 

Revize katastru 
 

V předešlých měsících proběhla v našem městysi revize katastru. Jednalo se o kontrolu 

pozemků a nemovitostí dle provedeného současného zápisu v katastru nemovitostí. Po 

provedené revizi byly rozeslány dopisy těm, kterých se týká nějaký nesoulad se současným 

zápisem v katastru nemovitostí. K této věci byl také osloven městys Radiměř k možné 

spolupráci a k zajištění prostor k projednání zjištěných nesrovnalostí s pracovníky katastru 

a dotčených občanů. Městys Radiměř zajistil prostor na novém spol. domě v prostoru 

salónku. Jednání pracovníků katastru s dotčenými občany proběhne v termínech: 

14.11.2024 od 12:00 – 17:00 hod  

15.11.2024 od 12:00 – 16:00 hod  

18.11.2024 od 08:00 – 12:00 hod 

Zde Vám bude vysvětleno, co je potřeba udělat pro provedení nápravy zjištění, které jste 

obdrželi dopisem, pokud jste neudělili souhlas svým podpisem dopisu k provedení 

navržených úprav. Dále je důležité u zjištěných nezapsaných staveb katastrem uvedených 

v dopise prověřit soulad s Územním plánem městyse Radiměř, aby případně mohlo dojít 

k nápravě a vyřešení zápisu těchto staveb na základě dodatečného povolení nebo 

pasportizace stavby – dle požadavku stavebního úřadu. 
 

Vybudování Dětské skupiny v Radiměři 
 

Na základě původního plánu a zpracované projektové dokumentace  na dostavbu mateřské 

školy, na kterou se nám nepodařilo zajistit dotační peníze z důvodu vyřazení našeho 

regionu z dotačních možností získat dotaci za tímto účelem,  jsme se rozhodli jít cestou 

vybudování  Dětské skupiny. Jedná se o provoz, kterým bychom chtěli zachovat identický 

provoz školky, ale zároveň umožnit mladým rodinám dřívější nástup dětí od nižšího věku, 

než je možné dát dítě do školky. Na tento projekt je možné získat dotaci ve výši 100% vč. 

DPH, celkem 25 mil.  a dále byla podána žádost o dotaci na OPŽP – snížení energetické 
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náročnosti gastro provozu – kuchyně. Jedná se o kompletní rekonstrukci kuchyně vč. 

dodání  nových úsporných spotřebičů. Podáním těchto žádostí jsme naplnili podmínku od 

Pardubického kraje, kdy nemusíme vracet dotaci, kterou nám poskytl v předešlých letech 

ve výši 200 000,- Kč na vyhotovení projektové dokumentace za účelem rozšíření mateřské 

školy.   

 

 

 

Likvidace vyřezaných větví ze soukromých pozemků 
 

Žádáme občany, pokud nejsou schopni si odvézt vyřezané větve sami ke sběrnému dvoru 

na místo určené k ukládání větví, aby již neukládali vyřezané větve u kontejnerů na 

bioodpad. Je potřeba si objednat vlečku, kterou Vám přistaví Technické služby a po 

provedení nakládky za úplatu odvezou. Při menším množství je možné se domluvit 

individuálně s p. Pokorným na likvidaci.  Nejvíce tento problém řešíme u kontejneru 

u Lihovaru, kde je trvale ukládáno velké množství větví. 

Šetřeme náklady městyse.  

                                                                                                        Děkujeme za pochopení.  
 

Zajištění prořezu stromů zasahujících do el. vedení, rozhlasu a veřejného 

osvětlení 
 

Jako každý rok, firma ČEZ Distribuce vyzývá všechny vlastníky pozemků, kde dochází ke 

kolizi stromů s el. vedením nn, aby si zajistili provedení ořezu větví, které do tohoto vedení 

zasahují a mohou tak způsobovat při zhoršených klimatických podmínkách poruchy na 

vedení nn.,(viz. zveřejněná výzva vydaná ČEZ Distribucí). K této výzvě se připojuje 

i městys Radiměř z důvodu řešení nedávných poruch na veřejném osvětlení i na veřejném 

rozhlasu. Tyto sítě jsou v majetku městyse Radiměř, který musí také zajišťovat jejich 

opravy. Není vždy jednoduché poruchu nalézt, pokud je vedení zarostlé ve větvení stromu. 

Proto prosím neberte tuto výzvu na lehkou váhu a proveďte kontrolu svých pozemků, kde 

ke kolizi dochází. Prořez je potřeba udělat v době vegetačního klidu a bez olistění. 
 

Nabídka - zajištění služeb pro občany městyse prostřednictvím Technických 

služeb Městyse Radiměř 
 

Technické služby Radiměř nabízí občanům:  

sekání, mulčování veškerých soukromých travnatých ploch vč. úklidu, prořezávání větví 

i  v blízkosti el. vedení, zajištění odvozu i návozu materiálu i menšího množství bioodpadu. 

V případě zájmu kontaktujte p. Pokorného mob. 605077713, který Vám sdělí vše potřebné 

– cenovou nabídku za služby, termín provedení atd. 
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Dokončení parkových úprav a výsadeb u nového společenského domu 
 

V měsíci listopadu firma Kratěna kompletně dokončí park u nového společenského domu 

vč. dětského hřiště, osazení nového rostlého vánočního stromu o výšce 6 až 7m 

a mlýnského funkčního kola poháněného vodou. Mlýnské kolo jsme zde nechali udělat 

jako symbol našeho městyse. Dříve se v našem městysi nacházelo 14 mlýnů. Jeden 

s mlýnů se právě nacházel na místě současné budovy starého sálu ZD Radiměř čp. 183. 

Tento prostor jsme pro Vás vybudovali pro trávení volných chvil s Vašimi dětmi nebo jako 

prostor pro relaxaci, odpočinek a pro možné pořádání setkání našich obyvatel při různých 

akcích, návštěvách Pivnice u mlýna nebo společenského domu.  Věříme, že park bude 

s napojením na pivnici, hlavně v letních měsících, příjemným místem pro naše obyvatele, 

ale i turisty a cyklisty, kteří náš městys navštíví. 
 

     
 

Poskytnutí daru Charitě Jeseník 
 

Městys Radiměř poskytl dar ve výši 50 000,-Kč Charitě Jeseník na podporu vytopených 

obcí na Jesenicku. Zde došlo při zářijových povodních, vlivem silných lijáků, k poškození 

nebo úplné devastaci soukromých i obecních nemovitostí a majetku. Bohužel ještě dnes 

v těchto místech řeší následky této katastrofy. Rada městyse proto schválila, alespoň tuto 

drobnou finanční pomoc této oblasti.  
 

Pravidelné okénko z naší pivnice U Mlýna                           
 

Ohlédnutí za měsícem říjnem. V tomto měsíci jsme pro Vás připravili několik 

narozeninových oslav, firemních školení a smuteční hostinu. Jsme rádi, že využíváte našich 

služeb. Moc děkujeme za Vaši důvěru.  
 

2.11. 2024 jsme měli možnost přivítat u nás ve Společenském domě Zdeňka Izera ze 

svým vystoupením ,,Vyndavací zas tam dací,. Moc děkujeme všem co přišli. Byla to 

super akce a myslím si, že Zdeněk u nás nebyl naposledy. Na ty co se nedostalo místo 

v pivnici se omlouváme. 
 

Co nás čeká v listopadu a co připravujeme v dalších měsících: 

11. 11. 2024 od 17:00 hod Svatomartinské menu – v Pivnici U Mlýna – již máme 

obsazeno 
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14. - 15. a 18. 11. 2024 v salonku budete mít možnost vyřešit nesoulady ohledně Vašich 

pozemků s pracovníky Katastrálního úřadu územního pracoviště Svitavy  

24. 11. 2024 od 19:00 Adventní koncert Leony Machálkové, vstupenky jsou v prodeji 

přes smsticket, na úřadě Městyse Radiměř, v pivnici U Mlýna nebo na telefonním čísle 

739 079 379. 

30. 11. 2024 Vánoční tvoření a slavnostní rozsvícení Vánočního stromu u Kulturního 

domu 

8. 12. 2024 od 15:00 Mikulášská besídka pro dospělé s harmonikáři 

14. 12. 2024 Vánoční výlet do Krakova s průvodcem – rezervace přijímá Lenka 

Klofandová na tel. čísle 739 079 379 

17.12.2024 Vánoční kino – pohádka 

18.12.2024 Vánoční překvapení Základní školy Radiměř 
 

Pro bližší informace sledujte naše facebookové a webové stránky a aplikaci Městyse 

Radiměř. 
 

Budeme se těšit na Vaši návštěvu a využití našich služeb. Za celý kolektiv pivnice 

a společenského domu děkujeme. 

                        Správce Lenka Klofandová 
 

Zprávy z Mateřské školy 
 

Události z mateřské školy 
 

Prázdniny utekly jako voda a nový školní rok 2024/2025 začal klepat na vrátka. 

V mateřské škole probíhaly přípravy na příchod nových dětí – úklid a příprava tříd, 

výzdoba oken, šaten a také příprava na první školní den, kdy jsme děti uvítali drobným 

dárečkem. O chod mateřské školy se starají čtyři pedagogičtí pracovníci a tři provozní 

zaměstnanci.  
 

Pedagogičtí pracovníci MŠ: Provozní zaměstnanci 

MŠ: 

Bc. Monika Herzigová – ředitelka MŠ, uč. 

mladší třídy 

Daniela Uhlířová – 

vedoucí ŠS, pomocná 

kuchařka 

Marcela Levová, DiS. – učitelka mladší třídy  Jarmila Pomykalová - 

kuchařka 

Michaela Jílková DiS. – učitelka starší třídy Jana Klíčová – školnice  

Tereza Myšková – učitelka starší třídy   
 

V letošním školním roce jsme druhého září přivítali 42 dětí z toho 13 nově nastoupivších. 

V současné době do MŠ dochází 21 dívek a 21 chlapců, 20 dětí plní povinné předškolní 

vzdělávání. První týdny byly pro nově příchozí děti náročné na adaptaci a seznámení se 

s chodem školy. Začátky byly těžké, jak pro děti samotné, tak především pro rodiče, kteří 

je ráno plačící do MŠ přiváděli. Děti se však adaptovaly velmi rychle a po prvních 14 

dnech si na denní režim MŠ zvykly.   

V měsíci září jsme věnovali čas aktivitám zaměřeným na seznamování dětí, na jejich sžití 

se s kolektivem a postupně jsme se začali věnovat tématům z našeho Školního 

vzdělávacího programu – „Školka plná pohody“. Děti se věnovaly například tématu:    
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Já a moje školka či tématu Rodiny a svého domova-Radiměře.  

V září nás také čekalo divadelní představení, které přijelo do mateřské školy s adaptační 

pohádkou – „O Laurince“. S dětmi jsme si následně sdělovali dojmy z vystoupení 

a společně jsme se věnovali kresbě na základě prožitku. V následujících měsících nás čeká 

i návštěva „opravdového“ divadla, na které se všichni již moc těšíme.  

Druhá polovina září byla ovlivněna hygienickou situací v Radiměři, která nás jistě zasáhla 

všechny. Mateřská škola se musela přizpůsobit nařízením KHS a změnit obvyklý režim, 

který jsme již měli osvojený, ale vše se díky spolupráci dětí, rodičů i zaměstnanců zvládlo. 

Na první podzimní den jsme měli naplánovanou naučnou stezku v okolí MŠ – „Loučení 

se se sluníčkem, odemykání podzimu“, kterou jsme vzhledem k situaci a menšího počtu 

dětí v MŠ přesunuli na měsíc říjen.  

Děti se na naučnou stezku vydaly v pondělí 14.10., dozvěděly se zajímavosti o krajině, 

o svém bezprostředním okolí, o přírodninách, které mohou v přírodě najít. Po cestě plnily 

úkoly a sbíraly přírodniny a na konci putovní cesty si u MŠ postavily domečky z přírodnin-

pro skřítky Podzimníčky. 

V rámci MŠ nás také čekal první projektový den „Jablíčkohraní“ Děti se seznámily s tím, 

jak vypadá sad, co se v něm na podzim odehrává, co se děje s jablíčky po opadání/natrhání. 

Děti se věnovaly pohybovým hrám a zdravotnímu cvičení s jablky, seznámily se s tzv. 

Kimovou hrou (kdy vyhledávaly jablíčka za pomocí smyslů – chuti a hmatu), porovnávaly 

velikosti jablek, seznámily se s tím, jak vypadá polovina či čtvrtina jablka, pracovaly 

s předčtenářskou gramotností na základě příběhu i za pomocí písmen na základě kterých 

procvičily zrakovou percepci a jako třešničku na dortu si za pomoci pedagogů upekly 

jablečný štrůdl a jablečné taštičky z listového těsta. Dětem se akce moc líbila a už se těšíme 

na další projektový den – „Staročeské Vánoce“.  

V současné době se MŠ připravuje na „podzimní radovánky“. Děti se již těší na další akce, 

projektové dny, drobné výlety po okolí, které jsme pro ně do konce kalendářního roku 

připravili a také na tradiční akci s rodiči – „VÁNOČNÍ DÍLNIČKY“.   
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Doufáme, že si děti podzimní dny i adventní čas v mateřské škole náležitě užijí. A vám 

všem přejeme klidné podzimní dny a adventní čas strávený se svými nebližšími v rodinné 

pohodě. 

 Za kolektiv MŠ - Bc. Monika Herzigová, ředitelka MŠ 
 

Zprávy ze Základní školy 
 

Byli jsme skvělí! 

My vyhráli! 

 

Krajskými přeborníky v Pardubickém kraji se stala 2. třída ZŠ Radiměř! 

Mezi druhostupňovými se na úžasném  2. místě (ze 1150 tříd)  umístily naše třídy: 

6., 7, a 9.! 

Do letošní soutěže Pěšky do školy se zapojilo 501 základních, středních a mateřských škol 

z 338obcí celé České republiky. 

Vítězové získávají odměny od firem Davona, Lidl ČR, Dino Toys, Activáček.cz, Fyft, 

Lemniskáta, Dvaadvacítka, knihy od nakladatelství Paseka a Argo, nebo zážitek. 
 

Vážení  rodiče 

chtěla bych moc poděkovat vám všem, kteří jste se spolu s námi zapojili do akce Pěšky do 

školy. Po celou dobu této akce téměř všichni žáci i vyučující využívali jiný způsob dopravy 

do školy než autem před samotnou budovu. Na stránkách školy v sekci Aktuality  najdete 

přiložené soubory, kde žáci sami hodnotí přínos této akce. Jak je baví chodit do školy pěšky 

s kamarádem nebo rodičem. Velmi zajímavý je také monitoring počtu aut přijíždějících až 

ke škole v době před akcí, v průběhu akce i po akci. 
 

Prosím udržme u dětí chuť hýbat se. Samy naznaly, že je to velmi baví a cítí se při pohybu 

zdravější. Využívejme tedy i nadále toho, že pokud musíte dítě z nějakého důvodu do školy 

vézt autem, tak ho vyložte např. u workoutového hřiště nebo ještě lépe u nového 

společenského domu. Žáci už mají cestu do školy po bezpečné zadní cestě natrénovánu. 

Pohybu zdar :-)                                                                                                                         R.Satrapová 
 

Sbírka ŽIVOT DĚTEM aneb každá koruna pomáhá 
 

Po roce jsme se opět zapojili do sbírky Život dětem a jsme rádi, že naši spolužáci, napříč 

ročníky, si pro dobrou věc zakoupili drobné předměty. Celkem na účet sbírky budeme 

posílat celkem 3465 Kč! 

Děkujeme! 

              

                                                                 Členové žákovského parlamentu při ZŠ Radiměř     

https://www.davona.cz/
https://www.lidl.cz/
https://www.dino.cz/
https://activacek.cz/kategorie/skolni-sesity/?count=60
https://www.fyft.cz/
https://www.lemniskata.cz/
https://www.22.cz/
https://argo.cz/
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POZVÁNKA OD SRPDŠ PŘI ZŠ RADIMĚŘ 
 

Milé děti,  

v sobotu 7. prosince 2024 vás srdečně zveme na 

MIKULÁŠSKOU BESÍDKU, která se bude konat v našem 

novém společenském domě v Radiměři.  

Těšit se můžete na vystoupení dětí z MŠ, tanečního kroužku 

TAN-ČI a možná přijde i kouzelník…  

Navštíví nás milá družina Mikuláše, čerta a anděla a rozdá všem 

dětem mikulášské balíčky.  

Podrobnosti se dozvíte na plakátech, které budou zveřejněny 

v prosincovém zpravodaji, na stránkách obce, na aplikaci a také 

na facebooku.  

                                                               Těší se na vás pořadatelé.  
    

Radiměřské noviny - říjen 2024 
(Rothmühler Nachrichten Nr. 10 - Oktober 2024) 

 

Staré fotky staveb 
 

Rád bych vydal knihu s fotkami staré Radiměře. K tomu naléhavě potřebuji historické 

fotografie všech statků i domů z Radiměře. Prohlédněte si prosím svá fotoalba, možná 

máte alespoň jednu fotku domu svých rodičů, prarodičů, atd.  

Dnešní obyvatele Radiměře taktéž prosím: máte nějaké fotografie z let 1945 až 2000, 

zejména budov, které byly mezitím zbourány nebo zásadně přestavěny? Obraťte se prosím 

na Karla Mauera, který Vaše zprávy rád přeloží. Nebo se můžete obrátit přímo na mě 

(mluvím i anglicky). 

Pokud jste vhodné fotografie našli, vezměte prosím svůj mobilní telefon a vyfoťte originál. 

Tuto fotografii je pak možné zaslat emailem mně nebo Karlovi s krátkým vysvětlením, co 

je na fotce vidět a kdy přibližně byla pořízena.  

Moc děkujeme za vaši snahu! 

                                                                                                               Dr. Gunther Schulz 

                                                                                                                rothmuehl@fn.de 
 

                     
Moravská Radiměř 49, rodný dům Franze Haberhauera (praděda autora článků Radiměřkých novin Gunthera Schulze). Foto ze 30. let 

minulého století. Dnes na tomto místě stojí dům rodiny Kudláčkových, Radiměř 104 

mailto:rothmuehl@fn.de
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Dopis na půdě 
 

Před několika lety našla rodina Pokorných (dnes Radiměř 305, po válce Čeněk Sedlák, 

Moravská Radiměř 189), na horním konci dopis. Přes pana starostu jsem se k tomuto 

dopisu dostal a trvalo mi skutečně dlouho než jsem jej přeložil. Dopis byl napsán v lednu 

1944 a poslán z válečné oblasti na Ukrajině. Kvalita byla pochopitelně po tolika letech 

špatná a písmo těžko k přečtení. Ale podařilo se. Ačkoli je obsah pouze familiární 

a poplatný válečné době, přesto si jej dovoluji dát k přečtení. 
 

Dr. Schulz již vystopoval určité souvislosti. Během války mnoho rodin z velkých měst, 

která byla vystavena bombardování, hledala úkryt ve vnitrozemí. Taktéž tato rodina našla 

dočasné útočiště v Radiměři. 

 
 

Moje milá Hanni! 
 

Včera 20. 1. jsem měl skutečně šťastný den když jsem od Tebe obdržel milý dopis. Souběžně 

jsem dostal dopis od matky. Vaše dopisy mě zbavily jedné starosti. Ze srdce mi spadl veliký 

kámen když jsem se dozvěděl, že ty, Uti a matka jste ten bombový útok, který byl dle líčení 

matky skutečně strašný, beze škod přestály. Dovedu si představit kolik strachu a bolesti 

jste v těchto hodinách prožily. Vše je potom ale dvojnásob těžké, když je člověk jako ty 

nemocný a kromě toho ti, kteří ale zůstanou bez pomoci. Jsem skutečně velmi rád, že jste 

v Suetschachu nyní přece sťastni. Tam budete mít v budoucnosti doufejme klid a jistotu. 

Otázka ubytování je zdá se také dobře vyřešena. 
 

Když člověk vidí jaké strašné následky mají bombové útoky, tak mám ve skromnosti jen 

jedno přání, nalézt někde úkryt kde se dá v klidu usnout. V Klagenfurtu by to asi nebylo 

možné. K politování jsou nyní všichni, kteří jsou pro svá povolání nuceni ve městě zůstat 

a veškeré nepohodlí snášet. V naší rodině to potkalo Tinu a Fridel. Matka se nechce 

odloučit od Fridel, dopřál bych jim minimálně nerušený noční klid. Matka a Fridel bydlí 

u nás, věřím, že tato oblast je trochu jistější, protože je značně vzdálená od nádraží. Ale 

jisté to není nikdy tak jak to ukazuje případ dr. Aignera. Jeho dům leží také na Radeckého 

ulici. Zcela zvlášť mě těší, moje milá Hanni, že jsi bez následků přestála svoji nemoc. Ale 

šetři se a nikam nespěchej. Špatně vyléčená spála se může povážlivě změnit ve veliký 

problém. Kdybych byl u Tebe, moje milá ženo, byla bys věřím brzy zdravá. Tak bych Tě 

dlouze tisknul a líbal a vše ještě dělal, že bys z toho byla zdravá. Myslím, že by to byla 

nejlepší medicína! Platí? Co říká moje sladká Mausi na nové okolí? Našla si již nějakou 

známost? S tancem je asi prozatím konec. Ale to všechno není tak důležité, hlavně všichni 

zůstaňte zdraví. Také já jsem ...zdráv. Prozatím jsme všichni ještě zde. Zima tady již není, 

sněhu málo a většinou bahno. Prosím milá Hanni napiš zase brzy! Tisíckrát Tě objímá 

a líbá Tvůj Edi. Pusa od mé Uti a pozdrav od matky a Tini. Matce a Fridel se patrně vede 

dobře. 
 

Technická rota 98, Proskurow-Chmelnicki-Ukrajina 

Proskurow 31. 1. 1944 

 
                                                                                             Přeložil Karel Mauer 

karelmauer@holz-partner.cz 
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Ostatní 
 

MAS SVITAVA PŘEDSTAVUJE DOTACI OPRAV DŮM PO BABIČCE 
 

Místní akční skupina Svitava Vám bezplatně pomáhá s dotacemi na energetické úspory 

v domácnostech. Jednou z nich je i dotace Oprav dům po babičce (ODPB) (program 

NZÚ) určená pro komplexní zlepšení energetické náročnosti rodinných domů 

a využívání obnovitelných zdrojů energie. 
 

Je důležité nejdříve objasnit vyskytující se mýtus ohledně předmětu podpory. Rodinný dům, 

který se chystáte rekonstruovat, nemusí být nutně zděděnou nemovitostí. Název programu 

má směřovat na záměr rekonstruovat starší objekt (stavební povolení před r. 2013) namísto 

výstavby nového domu na zelené louce. Na druhou stranu je v rámci dotace možné mj. 

starý dům zbourat a na jeho půdorysu (či jeho části) postavit dům nový. 
 

Pro vstup do programu ODPB je nezbytné komplexní zateplení nemovitosti, které je 

klíčové pro dosažení požadovaných energetických úspor (např. výměna oken, dveří, 

zateplení budovy, střechy, podlah…). Při splnění optimálního zateplení můžete žádat také 

o finanční podporu na níže uvedené:  
 

Finanční podporu (max. 50 % nákladů) je možné získat předem formou zálohy. Tato 

dotace s sebou přináší specifické podmínky. 
 

Žadatel musí být ekonomicky aktivní, být majitelem objektu, mít zde trvalý pobyt 

a užívat objekt k bydlení od podání žádosti až po dobu 10 let od doložení realizace. 

Povinnost trvalého pobytu platí pro všechny členy domácnosti (vyjma dětí opouštějících 

rodinné hnízdo). Výjimka je stanovená pro rodinné rekreace, kde vzniká povinnost 

trvalého pobytu až od dokončení realizace. 
 

Od 1.6.2024 se zmírnila podmínka majetkového testu, nyní může celá domácnost 

žadatele vlastnit 1 další nemovitost určenou pro bydlení. 
 

Pro bezplatné konzultace a pomoc s dotací nás neváhejte kontaktovat na tel.: 

725 163 416; mail: bobkova@massvitava.cz. 
 

                                                                                                             Za tým MAS Svitava 

                                                                                                             Barbora Bobková 
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